
 

 

Címzett: Kecskésné Patos Szilvia, Dorog Város Jegyzője  

Benyújtó: Nunkovics Tibor, önkormányzati képviselő 

Javaslat címe: Dorog Város 2025. évi költségvétése 

A módosító javaslatot tárgyaló bizottság: a módosító javaslatot mindkét 

bizottság számára benyújtom  

Költségvetési módosító javaslat 

Módosítópont sorszáma: 1. 

Javaslat érintett rendelkezése: 5. melléklet 1. Cím 46. Alcím 

Módosítás jellege: átcsoportosítás 

   1 Önkormányzat kiadásai    

      46 2. számú dorogi posta kirendeltség újraindítása  2,4  /+2,4 m./  

 

Módosítópont sorszáma: 2. 

Javaslat érintett rendelkezése: 5. melléklet 1. Cím 3. Alcím 

Módosítás jellege: átcsoportosítás 

   1 Önkormányzat kiadásai    

      3 Önkorm.vagyonnal való gazd.kapcs.feladatok [197,7] 195,3 /-2,4 m./  
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Indokolás  

1-2. átcsoportosítás 

 

Novemberben minden képviselő – és tudomásom szerint a Kincstár is – megkapta azt a levelet, 

amelyben egy kiváló szakmai referenciákkal rendelkező helyi vállalkozó felajánlotta, hogy Dorog 

város intézményeiben ingyen, illetve pontosabban egy jelképes összegért (1 Ft+ÁFA) összegért 

elvégzi. A jelenlegi ilyen szerződés májusig érvényes, hiszen mindig egy évre hosszabbítja meg az 

önkormányzat. Egyértelműen egy olyan helyzettel állunk szemben, ahol a város több millió forintot 

tud évente spórolni ennek a felajánlásnak köszönhetően. Az így megspórolt 2,4 millió forint, mivel 

csökkenti az önkormányzat kiadásait, a kisposta újraindítására lehet fordítani. 

 

Több ezer helyi lakos, és főleg idős honfitársunk életét nehezítette meg a Hám Kálmán lakótelepen 

található kis posta bezárása 2022-ben. Az országos bezárási hullám áldozata lett az a kirendeltség is, 

amely forgalmát tekintve nem sokkal maradt el a Mária utcai elsőszámú dorogi postahivatal mellett. 

Ennek az oka egyszerű, hiszen a város egyik legsűrűbben lakott területén volt megtalálható és sokan 

még Esztergom-kertváros bizonyos részeiről is – a földrajzi távolság miatt – inkább oda jártak. 

A kis posta bezárása számos, a környéken élő idős, nehezen közlekedő polgártársunk életét 

nehezítette meg. Ráadásul ezzel a Mária utcai posta leterheltsége is erősen megnőtt.  

Bár a korábbi helyszínen található ingatlant az önkormányzat már értékesítette, de a Hám Kálmánon 

továbbra is található olyan ingatlan, amely otthont tudna adni egy kisebb posta kirendeltségnek, sőt, 

még alkalmasabb helyen is van, mobilitás szempontjából. A helyzet súlyát mi sem érzékeltetheti 

jobban, mint, hogy a választások előtt és után, minden ott élő, akivel beszélni tudtam (idős és fiatal 

egyaránt) a körzet legnagyobb problémájának a kis posta bezárását említette. 

A bezárások alkalmával személyesen is szereztem tapasztalatot arról, hogy egy önkormányzat 

miként tudja megmenteni/újra megnyitatni egy-egy ilyen kirendeltség kapuit. A legjobb példa erre 

Vác, ahol az önkormányzat bevállalta a rezsiköltségeket, ami mindössze évi néhány millió 

forintjába került a hivatalnak. Az egy jóval nagyobb ingatlan, mint amiben egy esetleges új kis 

postát lehetne létrehozni. Amennyiben az önkormányzatnak van forrása arra, hogy futballpályát 

akarjon vásárolni egy másik településen, legyen arra is, hogy ennek a töredékéért a régi kirendeltség 

újra nyitásához biztosítsa az anyagi feltételeket. 

 

Kérem a Tisztelt Bizottsági Tagokat, valamint a Testület Tagjait, hogy indítványomat 

támogatni szíveskedjen! 

 
 

Dorog, 2025. 02. 03. 
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 Nunkovics Tibor 

 önkormányzati képviselő 

 s.k. 

 


